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SAK TITTEL ANSVAR 

1/21 Informasjon – Kjersti informerte om Ressusrssenteret som legges ned fra 1.8.21.  
Formålet med ny organisering av styrket barnehagetilbud er å inkludere 
spesialpedagogisk kompetanse sterkere i barnehagenes drift, å fremme 
barnehagenes kapasitet til å forebygge og å gi barn som trenger det tidlig hjelp og 
ekstra støtte. 
De ansate i Ressurssenteret er nå plassert I enhetene og vi har vært heldige å få 
Charlotte H Jevnaker, Eva Mette Søvik og Brit Tove Pedersen som utførere I Mastra-
barnehagene. 
 
Nytt fra høsten er:  
Tverrfaglig barnehageteam (TBT) som koordineres av PPT 
Deltakere, PPT, fysio/ergo, helsestasjon, veilederkorps 
Hovedmålsetning: bidra tverrfaglig til å utvikle gode leke og læringsmiljø for barn og 
barnegrupper som trenger ekstra støtte i inkluderende fellesskap 

- Tidlig innsats 
- Bidra til rask hjelp og riktig støtte for barn og barnegrupper 
- Bistå i komplekse saker 
- Drøfting av tverrfaglige saker 

 
Ressursteam (RT) som eies av virksomhetsleder og inviterer deltakere fra PPT, 
spesialpedagoger, avdelingsledere m.fl. 
Hovedmålsetning: bidra med kompetanse og org.utv. for å utvikle gode leke og 
læringsmiljø for barn og barnegrupper som trenger ekstra støtte i inkluderende 
fellesskap 

- Tidlig innsats 
- Bidra til at barn og barnegrupper får rask hjelp og riktig støtte 
- Ha oversikt over og bidra til org. Av styrket barnehagetilbud i virksomheten 

a 

2/21 Status økonomi og fravær i Mastra-barnehagene: 
Økonomi: Barnehagene holder seg innenfor budsjettet, og status økonomi er fast 
post på ledermøter hver måned. 
Fravær:  
langtidsfraværet har gått noe opp fra i fjor 6,3 til 8,3.  
Korttidsfraværet har gått noe ned fra i fjor 2,0-1,6.  
Fravær følges opp med samtaler og oppfølgingsplaner. 

Kjersti  

3/20 Matservering. 
Mastra-barnehagene ønsker å tilby barna mer variert og innholdsrik mat enn det vi 
klarer å lage selv. Etter å ha testet ut to måltid fra Tommys kjøkken, og regning på 
pris har vi bestemt oss for å ansette en kokk i en prosjektstilling. «Prosjekt kokk» 
blir for et barnehageår om gangen. Anne Øvrebø fra Austre Åmøy har takket ja til 
stillingen, og målet er oppstart av varm lunsj fra 1.9.21. Vi sendte ut et Forms-
skjema med spørsmålet:  

Kjersti  



 
 
Det ble et klart JA til dette. 

4/21 Eventuelt 1 - Avvikling av barnas ferie:  
Barnehagen viste til Vedtekter for kommunale barnehager i Stavanger som er noe 
misvisende i f.t. ferie. I punkt 13 at barna skal ha 4 uker ferie hvert år, og 3 av disse 
skal være sammenhengende i skolens sommerferie. I punkt 12 står det om 
barnehagens åpningstid, og om planleggingsdagene. Der står det at 
planleggingsdagene kan inngå i antall feriedager for barnet. 
 
Mastra-barnehagene synes dette ble utydelig, og hadde dette som en sak i SU-
Mastra (representanter fra alle tre bygg). Virksomhetsleder la frem saken, og sa at 
vi ønsket å presisere at alle barn skal ha 4 uker ferie hvert år, og 3 av dem skal være 
sammenhengende i skolens sommerferie. Den fjerde uken kan være enkeltdager, fri 
i romjul/påske o.l. Planleggingsdagene teller ikke som den fjerde uken. 
Ledergruppen ønsket dette for barnas beste, og for å klare å bemanne godt nok i 
løpet av sommeren. Vi har ikke budsjett til ferievikarer. 
 
SU godkjente dette. En kommentar til punkt 13 i vedtektene vil bli spesifisert og lagt 
ut på hjemmesiden til Mastra-barnehagene. 
 
Eventuelt 2 - Mulighet for å kunne dele på utstyr (båter/sykler) mellom 
barnehagene. 
Dette ble et innlegg med flere innspill. Syklene har Bru barnehagen kjøpt for penger 
de fått fra UIS da barnehagen er studentbarnehage. Båtene er forsøkt delt på før, 
men det krever båtplasser, båtførersertifikat, livredningskurs og ansatte som 
brenner for dette. Alle foresatte kan søke barna til naturgruppen, så båtene blir der. 
 
I årene fremover er det viktig å se Mastra-barnehagen som en helhet, og ved midler 
igjen ved årets slutt må det rulleres på hvem som får ekstra midler til nye innkjøp. 
Det kan være sykler, utbedring av utelekeplass o.l. Barnehagene kan også søke 
midler gjennom stipendordninger, legater, prosjektmidler o.l. Tips oss gjerne! 

Kjersti  
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